

德貞女子中學
二零二五至二零二六年度
生涯規劃組及學生支援組(非華語學生)
「參觀唯港薈(HOTEL ICON)」活動通告

敬啟者：

為開拓學生多元出路，本校生涯規劃組及學生支援組將安排非華語學生參觀唯港薈(HOTEL ICON)，詳情如下：

活動項目：	參觀唯港薈(HOTEL ICON)
活動內容：	唯港薈 (Hotel ICON) 及酒店業簡介、參觀酒店設施 (例如：健身中心、餐飲場所及客房)、職業講座及酒店營運概況、問答環節
日期：	2026年3月31日 (星期二)
地點：	香港九龍尖沙咀東科學館道 17 號
時間：	15:15pm-17:30pm
集合時間及地點：	15:15pm，港鐵紅磡站 D1 出口
解散時間及地點：	17:30pm，唯港薈(HOTEL ICON)
費用：	全免
負責老師：	梁頌儀老師
備註：	學生需穿著運動服出席活動。 帶備食水及香港身份證出席。 此活動由明愛青少年及社區服務主辦，明愛會為每位參加者購買保險。

請著 貴子女於 3 月 23 日前，把回條交回梁頌儀老師，並請督促 貴子女依時出席活動。如有任何問題，請致電 2729 3211 與梁頌儀老師聯絡。

此致
學生家長

德貞女子中學校長

謹啟

二零二六年三月十九日

-----回 條 -----

編號：310

敬覆者：

本人已知悉小女參加 貴校外出參觀唯港薈(HOTEL ICON)活動，定當督促小女依時出席活動。

此覆
德貞女子中學校長

中____級____班____號學生：_____

學生家長/監護人簽署：_____

學生家長/監護人姓名：_____

學生家長/監護人電話：_____

學生電話：_____

二零二六年 月 日

(收集聯絡電話，目的是讓負責老師在有需要時聯絡家長/學生，有關資料將於活動完結後銷毀。)

Tack Ching Girls' Secondary School
2025-2026
Life Planning Team and Student Support Team
Visit to Hotel ICON(Non-Chinese Speaking Students)

19th March, 2026

Dear Parents/ Guardians,

To broaden students' diverse career pathways, our school's Life Planning Team and Student Support Team will organize a visit to Hotel ICON for Non-Chinese Speaking (NCS) students. The details are as follows:

Event:	Visit to Hotel ICON
Content:	Introduction of Hotel ICON & Hospitality Industry; Touring hotel facilities, e.g. fitness centre, F&B outlets and guestrooms; Career talk, debriefing on hotel operation, Q&A session
Date:	31st March, 2026 (Tuesday)
Venue:	17 Science Museum Road, Tsim Sha Tsui East, Kowloon, Hong Kong
Gathering time and place:	15:15 at Exit D1, Hung Hom MTR Station
Dismissal time and place	17:30 at Hotel Icon
Fee:	Free of charge
Teacher in charge:	Ms. Leung Chung Yee Ada
Remarks	Please wear proper school sport uniform. Bring bottled water and HKID card. This activity is organized by Caritas Youth and Community Service. Insurance will be provided for all students.

Please complete the reply slip below and return it to teacher in charge by 23/3/2026. Kindly remind your child to attend the activity punctually. For enquiries, please contact Ms. Leung Chung Yee Ada u at 2729 3211.

Yours faithfully,

Carol Chung
Principal

----- Reply Slip -----

No. : 310

_____ March, 2026

Dear Principal,

I have been informed that my child will participate in the activity and will remind my child to attend the above activity punctually.

Name of student: _____

Class & Class No.: _____

Signature of Parent/Guardian: _____

Name of Parent/Guardian: _____

Phone number of Parent/Guardian: _____

Phone number of student: _____

(Collection of parents' contacts is for safety reason in case of emergency. The information will be discarded after the activity.)